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pvv 281.docx

PVDA 371.docx

var:[E.RIE (EER) SEE inv

Verzonden: zondag 31 januari 2021 11:01

OED. (ERED) <REERN @ minvws.nl>

.

(BERECE) <BR FER @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nieuwe vragen SO GGD: 3 voor WJZ. Deadline ma 12u

Hierbij de antwoorden op 281 en 371. 286 ligt nog even bij|IEEEIIN

Groeten

Verzonden: zaterdag 30 januari 2021 12:20

Aan: BE
,

BE 5.1.2e ) minvws.nl>; 512e | 5.1.2e ) < 2 F @minvws.nl>

CC: [EARN PERE E

minvws.nl>;

Onderwerp: Nieuwe vragen SO GGD: 3 voor WJZ. Deadline ma 12u

@ minvws.nl>

Ha JR

We hebben aanvullende SO-vragen ontvangen, waarvan 3 voor jullie:

281

286

371

Zou je bij vraag 286 willen afstemmen met 5.1.2¢ Ze weten ervan ©

Graag ontvangenBEik de antwoorden uiterlijk maandag 1/ 2 om 12u.

Voor het geheel:
- Eerste batch SO-beantwoording hoop ik maandag (einde maar liever eerder) middag aan je te kunnen mailen voor een

algemene check.

-  Tweede batch komt dan maandagavond jouw kant op zodat het dinsdagochtend de lijn in kan.

-  Gezien de tijdsdruk moet het evt. parallel naar [REYmaar zal proberen zoveel mogelijk eerst jou te betrekken.

Groeten, bedankt weer en tot maandag, [EXEC

Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 17:44

Onderwerp: RE: vragen PVV 32,33,61 EN Groenlink 146

Ha JR
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Top, dankjewel! Wat mij betreft halen we de zin eruit. Dan houden we het inderdaad lekker feitelijk.

Overigens is het debat ingepland a.s. woensdag van 11-17u. Goed om je agenda dan vrij te houden/ flexibel te zijn.

Groeten, fijn weekend en we spreken elkaar volgende week, |EEE

Verzonden: vrijdag 29 januari 2021 15:16

Onderwerp: vragen PVV 32,33,61 EN Groenlink 146

voIEE

In de bijlage de concept antwoorden voor de vragen die op WJZ staan.

Bij de vragen PVV 61 en Groenlink 146 heb ik de minister later concluderen dat betrokkenen moeten worden ingelicht. Nu denk ik

dat dit ook op grond van de AVG zou moeten. Maar wellicht willen we het beter puur bij het juridisch kader en aangeven dat dit

aan de GGD ‘nis om te beoordelen. Dan kan die zin eruit. Ik heb hem gemarkeerd. Ligt eraan hoe stellig we/de minister wil zijn.

Volgens mij heb ik nu alle vragen gedaan die op WJZ toegedeeld waren. Bij vragen weten jullie me te vinden.

Groeten


